
Protokół Nr XLII/2018

z Sesji Rady Gminy Wierzchowo
odbytej w dniu 28 marca 2018r.

w sali narad w Urzędzie Gminy Wierzchowo

Rozpoczęcie obrad – godz. 1010

Zamknięcie obrad – godz. 1400

Ustawowy skład Rady Gminy Wierzchowo stanowi 15 radnych.
W obradach XLII Sesji  Rady Gminy Wierzchowo wzięło udział  14 radnych, według listy
obecności stanowiącej załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.
Nieobecna – radna Lidia Kałandyk

W posiedzeniu  uczestniczyli  także:  Wójt  Gminy Jan Szewczyk,  Sekretarz Gminy Tomasz
Suchoński, Skarbnik Gminy Marta Chłopek oraz 12 innych zaproszonych osób, według listy
obecności stanowiącej załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.

Obradom  przewodniczył:  Andrzej  Kaczorkiewicz  –  Przewodniczący  Rady  Gminy
Wierzchowo.

Obrady protokółowała: Danuta Łukaszewska – inspektor ds. obsługi rady.

Ad. 1 i 2

Przewodniczący Rady Andrzej Kaczorkiewicz o godz. 1010 otworzył XLII Sesję Rady Gminy
Wierzchowo zwołaną na podstawie art. 20 ust.1 ustawy z dnia 8 marca 1990r. o samorządzie
gminnym  oraz  §  23  i  24  Statutu  Gminy  Wierzchowo.  Po  powitaniu  radnych  i  gości
zaproszonych  oświadczył,  iż  zgodnie  z  listą  obecności  aktualnie  w  posiedzeniu  sesji
uczestniczy 14 radnych, co wobec ustawowego składu Rady, stanowi quorum pozwalające na
podejmowanie prawomocnych uchwał i rozstrzygnięć.

Przewodniczący Rady Andrzej Kaczorkiewicz poinformował, iż porządek obrad sesji został
przekazany radnym w terminie wskazanym w §24 pkt 4 Statutu Gminy Wierzchowo. Dla
przypomnienia odczytał proponowany porządek obrad:

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum.
2. Przedstawienie porządku obrad sesji.
3. Przyjęcie protokołu z XLI sesji Rady Gminy Wierzchowo.
4. Sprawozdanie Wójta Gminy z prac w okresie międzysesyjnym.
5. Informacja  Przewodniczących  komisji  stałych  Rady  Gminy  z  prac  w  okresie

międzysesyjnym
6. Interpelacje i zapytania Radnych.
7. Trybuna obywatelska.
8. Informacja  o  stanie  bezpieczeństwa  i  porządku  publicznego  na  terenie  Gminy

Wierzchowo  
w 2017 roku.



9. Informacja o stanie bezpieczeństwa w zakresie ochrony przeciwpożarowej na terenie
Gminy Wierzchowo w 2017 roku.

10. Wystąpienie Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy w Drawsku Pomorskim.
11. Podjęcie uchwał:

a. w sprawie zmian w budżecie Gminy Wierzchowo na rok 2018 – druk nr
229;

b. w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wierzchowo
na lata 2018 – 2029 – druk nr 230;

c. w  sprawie  niewyrażenia  zgody  na  wyodrębnienie  w  budżecie  gminy
funduszu sołeckiego na rok 2019 – druk nr 231;

d. w sprawie podziału Gminy Wierzchowo na okręgi wyborcze, ustalenia ich
granic i numerów oraz liczby radnych wybieranych w każdym okręgu –
druk nr 232;

e. w  sprawie  podziału  Gminy  Wierzchowo  na  stałe  obwody  głosowania,
ustalenia  ich  granic  i  numerów  oraz  siedzib  obwodowych  komisji
wyborczych – druk nr 233;

f. w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w najem lokalu użytkowego oraz
zwolnienia  z  obowiązku oddania  w najem lokalu  w drodze przetargu –
druk nr 234;

g. w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w najem pomieszczeń garażowych
oraz zwolnienia z obowiązku oddania w najem pomieszczeń garażowych w
drodze przetargu – druk nr 235.

12. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.
13. Komunikaty i sprawy różne.
14. Zamknięcie sesji.

Przewodniczący  Rady Andrzej  Kaczorkiewicz  zwrócił  się  z  pytaniem,  czy  ktoś  z  pośród
Radnych  lub  Wójt  chciałby  wystąpić  z  wnioskiem  o  dokonanie  zmian  w  wyżej
przedstawionym  porządku  obrad  o  inne  istotne  dla  Rady  lub  naszej  społeczności
samorządowej  zagadnienia  bądź  sprawy,  ewentualnie  chciałby  zaproponować  zdjęcie  z
porządku obrad któregoś z tematów?

Radny Maciej  Słomka,  na podstawie  § 45 Statutu Gminy Wierzchowo zgłosił  wniosek o
wprowadzenie do porządku obrad rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody
na wyodrębnienie funduszu sołeckiego.
Uzasadnienie do projektu uchwały w brzmieniu jak niżej podpisali Radni: Ryszard Borowicz,
Maciej  Słomka,  Zbigniew Czyleko,  Józef  Janicki,  Krystyna  Rybczyńska-Mróz,  Genowefa
Rosochowata:
„Na podstawie art. 2 pkt 1 ustawy z dnia 21 lutego 2014 roku o funduszu sołeckim, Rada
Gminy  rozstrzyga  o  wyodrębnieniu  w  budżecie  gminy  środków  stanowiących  fundusz
sołecki,  do dnia 31  marca roku poprzedzającego rok budżetowy, podejmując uchwałę, w
której wyraża zgodę albo nie wyraża zgody na wyodrębnienie funduszu w roku budżetowym. 
Fundusz sołecki  to  środki  finansowe w budżecie  gminy zagwarantowane dla  sołectwa na
realizację przedsięwzięć, które są zadaniem własnym gminy, służą poprawie warunków życia
mieszkańców i są zgodne ze strategią rozwoju gminy. Fundusz sołecki odgrywa pozytywna
rolę  w ożywieniu  środowisk  wiejskich,  zwraca  uwagę na  ogromną potrzebę  podniesienia
jakości życia na wsi, podnosi znaczenie zebrania wiejskiego, Fundusz daje narzędzia, dzięki
którym mieszkańcy będą realizować potrzeby lokalnej społeczności. Wspólne podejmowanie
decyzji to aktywne uczestnictwo, godzenie sprzeczności, integracja społeczności. Dzięki temu
mieszkańcy będą bardziej stawali się gospodarzami miejsca, w którym żyją. Fundusz sołecki



przyczynia się do lepszej alokacji środków budżetowych, bowiem informacje na co wydać
pieniądze  pochodzą  bezpośrednio  od  mieszkańców.  Również  zwrot  środków  z  budżetu
państwa  jest  dodatkowym  zastrzykiem  finansowym  dla  gminy,  które  to  środki  można
wykorzystać  na  lepsze  zaspokajanie  lokalnych  potrzeb.  Zasadnym  jest  wyodrębnienie
funduszu sołeckiego w budżecie gminy na 2019 rok.”
Złożony  przez  Radnych  projekt  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  wyodrębnienie
funduszu sołeckiego stanowi załącznik nr 3 do nin. protokołu.

Przewodniczący  Rady  Gminy  Andrzej  Kaczorkiewicz  poddał  pod  głosowanie  powyższy
wniosek.
Rada Gminy 8 głosami „za” przy 2 głosach „przeciwnych” i 2 głosach „wstrzymujących się”
przyjęła wniosek.

Porządek obrad po zmianach przedstawia się następująco:
1.  Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum.
2. Przedstawienie porządku obrad sesji.
3. Przyjęcie protokołu z XLI sesji Rady Gminy Wierzchowo.
4. Sprawozdanie Wójta Gminy z prac w okresie międzysesyjnym.
5. Informacja  Przewodniczących  komisji  stałych  Rady  Gminy  z  prac  w  okresie

międzysesyjnym
6. Interpelacje i zapytania Radnych.
7. Trybuna obywatelska.
8. Informacja  o  stanie  bezpieczeństwa  i  porządku  publicznego  na  terenie  Gminy

Wierzchowo  
w 2017 roku.

9. Informacja o stanie bezpieczeństwa w zakresie ochrony przeciwpożarowej na terenie
Gminy Wierzchowo w 2017 roku.

10. Wystąpienie Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy w Drawsku Pomorskim.
11. Podjęcie uchwał:

a. w sprawie zmian w budżecie Gminy Wierzchowo na rok 2018 – druk nr
229;

b. w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wierzchowo
na lata 2018 – 2029 – druk nr 230;

c. w  sprawie  niewyrażenia  zgody  na  wyodrębnienie  w  budżecie  gminy
funduszu sołeckiego na rok 2019 – druk nr 231;

d. w sprawie podziału Gminy Wierzchowo na okręgi wyborcze, ustalenia ich
granic i numerów oraz liczby radnych wybieranych w każdym okręgu –
druk nr 232;

e. w  sprawie  podziału  Gminy  Wierzchowo  na  stałe  obwody  głosowania,
ustalenia  ich  granic  i  numerów  oraz  siedzib  obwodowych  komisji
wyborczych – druk nr 233;

f. w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w najem lokalu użytkowego oraz
zwolnienia  z  obowiązku oddania  w najem lokalu  w drodze przetargu –
druk nr 234;

g. w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w najem pomieszczeń garażowych
oraz zwolnienia z obowiązku oddania w najem pomieszczeń garażowych w
drodze przetargu – druk nr 235;

h. w sprawie wyrażenia zgody na wyodrębnienie funduszu sołeckiego – druk
nr 236.

12. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.



13. Komunikaty i sprawy różne.
14. Zamknięcie sesji.

Przewodniczący Rady A.Kaczorkiewicz zamknął punkt 1 i 2 porządku obrad i przystąpił do
realizacji punktu 3.

Ad. 3

Przewodniczący  Rady  Andrzej  Kaczorkiewicz  poinformował,  że  Protokół  
z posiedzenia XLI Sesji Rady Gminy Wierzchowo odbytej w dniu 28 lutego 2018 roku został
wyłożony do wglądu w biurze Rady. Do chwili rozpoczęcia sesji nie wpłynęła żadna uwaga
dotycząca  zawartych  w nim zapisów.  Kwestia  wnoszenia  poprawek i  uwag do protokołu
uregulowana została w § 43 Statutu Gminy Wierzchowo. Z uwagi na fakt, iż nie wpłynęła
żadna  uwaga  dotycząca  zapisów w protokole,  Przewodniczący  Rady  uznał  przygotowany
protokół za sporządzony poprawnie i poddał pod głosowanie jego przyjęcie.
Zapytał, kto jest za przyjęciem protokołu z XLI sesji Rady Gminy?

Rada Gminy w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 14 głosami „za”
przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” przyjęła Protokół z XLI sesji
Rady Gminy Wierzchowo bez uwag i zastrzeżeń.

Przewodniczący Rady Andrzej Kaczorkiewicz zamknął punkt 3 porządku obrad i przystąpił
do realizacji punktu 4.

Ad. 4

Informacja pisemna Wójta Gminy z prac w okresie międzysesyjnym, stanowi załącznik nr 4
do nin. protokołu.
Ponadto Wójt poinformował:
-  iż unieważnił  przetarg na budowę boiska wielofunkcyjnego w miejscowości  Świerczyna
wraz  z  ogrodzeniem,  ponieważ  po  dokonaniu  oceny  ofert  okazało  się,  że  cena
najkorzystniejszej  oferty  jest  o  około  35 000,00  zł  wyższa  od  kwoty  jaką  zamawiający
(gmina) przeznaczył na sfinansowanie zamówienia,
-  pojawił  się  program umożliwiający  realizację  przez  jednostki  samorządu  terytorialnego
zadań  z  zakresu  budowy  i  remontu  dróg.  Z  uwagi  na  to  gmina  Wierzchowo  zamierza
przystąpić  do  realizacji  przebudowy  drogi  w  Wierzchowie  tj.  ulicy  Szkolnej.  Ogłoszone
kryteria naboru dają przypuszczenia, iż gmina może otrzymać 80% dofinansowania, co będzie
wymagać wprowadzenia korekty w budżecie w celu zabezpieczenia środków na ten cel,
- podłączenie kursu autobusu PKS Będlino – Wielboki do miejscowości Rudki na autobus
WTP  do  Wałcza  będzie  realizowane  do  końca  roku  szkolnego.  Prezes  Spółki  PKS  w
Złocieńcu  uzależnia  utrzymanie  powyższego  podłączenia  od  przyszłego  zapotrzebowania
uczniów.
Radni nie zgłosili zapytań do powyższej informacji.

Wobec braku dyskusji Przewodniczący obrad zamknął pkt 4 porządku obrad i przystąpił do
realizacji punktu 6.

Ad. 6



Przewodniczący Rady Andrzej Kaczorkiewicz poinformował, że w okresie międzysesyjnym
dwie interpelacje złożył radny Maciej Słomka:

1. W  miejscowości  Świerczyna  od  wielu  lat  działa  jednostka  Ochotniczej  Straży
Pożarnej,  która  jest  włączona  do  Krajowego  Systemu  Ratowniczo-Gaśniczego.
Siedziba  strażaków  jest  budynek  w  którym  znajdują  się:  garaże  OSP  wraz  z
pomieszczeniami  przyległymi,  świetlica,  lokal  mieszkalny  znajdujący  się  nad
garażami. Budynek strażnicy OSP pozostaje w opłakanym stanie: przeciekający dach,
zmurszałe  belki,  popękany  komin.  Wewnątrz  pomieszczeń  strażnicy,  świetlicy,
mieszkania  komunalnego występują  liczne zawilgocenia  i  zagrzybienia oraz szereg
innych  usterek.  Strażnica  wymaga  natychmiastowej  modernizacji.  Konieczny  jest
remont  pokrycia  dachowego,  jak  też  przeprowadzenia  szeregu  prac  budowlanych,
które poprawia stan w/w obiektu.
Wspomnieć także należy o pokryciu dachowym wieży, bezpośrednio przylegającej do
budynku. Stan w jakim znajduje się pokrycie dachowe zagraża bezpieczeństwu osób
zamieszkujących lokal jak i przechodniów poruszających się w pobliżu w/w budynku. 
Wobec  powyższego  zwracam  się  do  Pana  Wójta  o  wyasygnowanie  niezbędnych
środków finansowych na odnowienie Strażnicy OSP w Świerczynie. Sprawę proszę
potraktować jako pilną.

2. Zwracam się ponownie do Zarządu Dróg Powiatowych w Drawsku Pomorskim o pilną
naprawę pobocza  drogi  powiatowej  przebiegającej  w miejscowości  Świerczyna  od
posesji nr 43 do posesji nr 48, jest to wyjazd w kierunku miejscowości Wielboki. Stan
pobocza drogi w wielu miejscach zagraża bezpieczeństwu użytkowników. Występuje
na niej bardzo duża ilość zagłębień i nierówności co powoduje trudności w mijaniu się
pojazdów  na  tym  fragmencie  drogi.  Niestety  poprzednia  interpelacja  nie  odniosła
pożądanego skutku. Proszę o jak najpilniejsze rozpatrzenie tej sprawy.

Na sesji interpelacje złożyli:

1) radny Wiktor Majda  - zwracam się z prośbą do Zarządu Dróg Powiatowych w
Drawsku Pomorskim o rozważenie,  mając  na uwadze bezpieczeństwo w ruchu
drogowym, umiejscowienie lustra przy wyjeździe z posesji Nr 49B (p.Chojnacki –
Zakład  Stolarski),  działka  nr  98/50  usytuowanej  w  Osieku  Drawskim.  Z  góry
dziękuję za pozytywne rozpatrzenie prośby.

2) radna Dorota Sobczak   –  interpelację kieruję do Zarządu Dróg Powiatowych w
Drawsku  Pomorskim  i  dotyczy  drogi  powiatowej  Nr  1999Z  Żabin  –  Żeńsko,
gmina Wierzchowo, a w szczególności odcinka tzw. wąwozu.
W  imieniu  swoim,  mieszkańców  wsi  Żeńsko  oraz  użytkowników  drogi
powiatowej  nr  1999  Żabin  –  Żeńsko  zwracam  się  z  uprzejmą  prośbą  o  pilny
remont drogi tj. oczyszczenie z piasku pobocza i wyrównanie w celu bezpiecznego
mijania się pojazdów oraz zamontowanie barierek ochronnych przy tzw. wąwozie.
Droga  jest  wąska  i  stanowi  zagrożenie  dla  bezpieczeństwa  ruchu  drogowego.
Oczyszczenie  pobocza  i  zamontowanie  barierek  ochronnych  z  pewnością
zminimalizowałoby  wjechanie  pojazdu  w  obszar  zagrożony  tj.  wąwóz  i
poprawiłoby bezpieczeństwo na w/w drodze.



Temat tzw. wąwozu był już wielokrotnie poruszany przez mieszkańców, radnych,
lecz nic się w tej sprawie do tej pory nie zmieniło. W związku z tym, proszę o
pilną interwencję i o odpowiedź czy istnieje realny termin remontu drogi.

Radny Zdzisław Bełzowski zapytał, czy będzie remontowana droga wojewódzka Nr 177 na
odcinku Sośnica – Studniczka (w kierunku Czaplinka).

Wobec  braku  dalszej  dyskusji  Przewodniczący  Rady  A.Kaczorkiewicz  zamknął  punkt  6
porządku obrad i przystąpił do realizacji punktu 5.

Ad. 5

Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczących Komisji stałych Rady Gminy o złożenie
informacji z działalności Komisji w okresie międzysesyjnym.
Informacje z prac Komisji stałych Rady Gminy w okresie międzysesyjnym kolejno złożyli:

1) Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Wiktor Majda.
Protokół Komisji Nr 3/2018 stanowi załącznik nr 5 do nin. protokołu.

2) Przewodnicząca Komisji Kultury – Genowefa Rosochowata.
Protokół Komisji Nr 3/2018 stanowi załącznik nr 6 do nin. protokołu.

3) Przewodniczący Komisji Rolnictwa – Józef Janicki.
Protokół Komisji Nr 3/2018 stanowi załącznik nr 7 do nin. protokołu.

4) Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów – Ryszard Borowicz.
Protokół Komisji Nr 3/2018 stanowi załącznik nr 8 do nin. protokołu.

Wobec braku dyskusji Przewodniczący obrad zamknął punkt 5 porządku obrad i przystąpił do
realizacji punktu 7.

Ad. 7

Wobec braku dyskusji Przewodniczący Rady Gminy Andrzej Kaczorkiewicz  zamknął punkt
7 porządku obrad i przystąpił do realizacji punktu 10.

Ad. 10

Dyrektor  Powiatowego  Urzędu  Pracy  w  Drawsku  Pomorskim  Henryk  Andrałojć  oraz
Agnieszka Kuropatnicka i Magdalena Orłowska z Powiatowego Urzędu Pracy w Drawsku
Pomorskim omówili i przedstawili w formie multimedialnej prezentacji informacje na temat
sytuacji na rynku pracy, wysokości środków finansowych na aktywizację zawodową w roku
2018 oraz na temat realizacji programu specjalnego w 2018 roku.
Stan osób bezrobotnych w Gminie Wierzchowo – stan na 21.03.2018r.  – 277 (mężczyźni –
109, kobiety – 168), 74 osoby z prawem do zasiłku, 203 osoby bez prawa do zasiłku.

Liczba  osób bezrobotnych  w Gminie  Wierzchowo z  podziałem na  okres  pozostawania  w
rejestrze PUP:
do 1 miesiąca – 30
od 1 do 3 miesięcy – 34
od 3 do 6 miesięcy – 54
od 6 do 12 miesięcy – 48
od 12 do 24 miesięcy – 47



powyżej 24 miesięcy – 64.

Liczba osób bezrobotnych w Gminie Wierzchowo z podziałem na wykształcenie:
1. wyższe ( w tym licencjat) – 17
2. pomaturalne/policealne – 5
3. średnie zawodowe 4 letnie – 2
4. średnie zawodowe – 43
5. średnie ogólnokształcące – 27
6. zasadnicze zawodowe – 79
7. gimnazjalne – 21
8. podstawowe – 81
9. brak lub niepełne podstawowe - 2

Szczegółowa informacja pisemna stanowi załącznik nr 9 do nin. protokołu.

Wójt Gminy Jan Szewczyk zapytał Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy, czy jest szansa na
wsparcie zatrudnienia z PUP w ramach robót publicznych.
Dyrektor PUP odpowiedział, że zatrudnienie w ramach robót publicznych można realizować
w oparciu o programy wsparcia dla bezrobotnych.

Przewodniczący Rady Gminy Andrzej Kaczorkiewicz  zamknął punkt 10 porządku obrad i
ogłosił przerwę.
Przerwa: 1125 – 1140

Po przerwie Przewodniczący Rady wznowił obrady, stwierdził, że na sali obrad obecnych jest
13 radnych i przystąpił do realizacji punktu 8. Do końca posiedzenia sesji nieobecna radna
Krystyna Rybczyńska-Mróz.

Ad. 8

Informacje o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie Gminy Wierzchowo w
roku 2017 złożyli:

1) Kierownik Posterunku Policji w Wierzchowie Przemysław Hofman.
Informacja pisemna stanowi załącznik nr 10 do nin. protokołu.

2) Inspektora Straży Gminnej w Wierzchowie Barbara Gadomska.
Informacja pisemna stanowi załącznik nr 11 do nin. protokołu.

Wobec  barku  dyskusji  Przewodniczący  Rady  Andrzej  Kaczorkiewicz   zamknął  punkt  8
porządku obrad i przystąpił do realizacji punktu 9.

Ad. 9

1) Informację o stanie bezpieczeństwa w zakresie ochrony przeciwpożarowej na terenie
powiatu  drawskiego  w  2017  r.  złożył  Komendant  Powiatowy  Państwowej  Straży
Pożarnej w Drawsku Pomorskim Paweł Dymecki – informacja pisemna stanowiąca
załącznik nr 12 do nin. protokołu zawiera:
a) analizę zdarzeń na terenie powiatu drawskiego – statystykę wieloletnią,
b) udział  w  działaniach  ratowniczo-gaśniczych  poszczególnych  jednostek  straży

pożarnej,
c) działalność Komendy Powiatowej PSP w Drawsku Pomorskim,
d) stan  organizacyjny,  wyposażenie  i  potrzeby  krajowego  systemu  ratowniczo-

gaśniczego na obszarze powiatu drawskiego,



e) wnioski,
f) główne zamierzenia na rok 2018.

Informację  na  temat  działań  ratowniczo-gaśniczych  w  2017  roku  orz  statystykę
wieloletnią  Komendant  PPSP  w  Drawsku  Pomorskim  przedstawił  w  formie
multimedialnej.

2) Informację  o  stanie  bezpieczeństwa  gminy  Wierzchowo  w  zakresie  ochrony
przeciwpożarowej  w  2017  roku  złożył  Komendant  Gminny  OSP  w  Wierzchowie
Bogusław Pawłowicz, informacja pisemna stanowi załącznik nr 13 do nin. protokołu.

Radny Józef Janicki  zwrócił  się  z prośbą do Wójta,  Rady Gminy i  przedstawicieli  straży
pożarnej  o  pomoc  finansową  i  organizacyjną  w  naprawie  dachu  i  remoncie  komina  na
budynku strażnicy OSP w Świerczynie.
Podsumowując dyskusję na powyższy temat Przewodniczący Rady Andrzej Kaczorkiewicz
stwierdził, że przy zaangażowaniu gminy, straży powiatowej i strażaków ze Świerczyny jest
przekonany, że da się zabezpieczyć budynek poprzez remont dachu i komina.

Wobec  braku  dalszej  dyskusji  Przewodniczący  Rady  A.Kaczorkiewicz  podziękował
przybyłym na sesję przedstawicielom straży pożarnej i  policji,  zamknął  punkt 9 porządku
obrad i ogłosił przerwę.
Przerwa: 1315-1325.
Po przerwie Przewodniczący Rady wznowił obrady, stwierdził, że na sali obrad obecnych jest
13 radnych i przystąpił do realizacji punktu 11.

Ad. 11

Przewodniczący Rady Andrzej  Kaczorkiewicz  poddał kolejno pod głosowanie następujące
projekty uchwał:

1) Rada  Gminy  w  obecności  13  radnych  uczestniczących  w  posiedzeniu  sesji  –  13
głosami „za” przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” podjęła
uchwałę Nr XLII/223/2018 w sprawie zmian w budżecie Gminy Wierzchowo na
2018 rok – która stanowi załącznik nr 14 do nin.  protokołu wraz z autopoprawką
Wójta z dnia 26.03.2018r., stanowiącą załącznik nr 15 do nin. protokołu.

2) Rada  Gminy  w  obecności  13  radnych  uczestniczących  w  posiedzeniu  sesji  –  12
głosami „za” przy 1 głosie „przeciwnym” i 0 głosach „wstrzymujących się” podjęła
uchwałę Nr XLII/224/2018 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej
Gminy  Wierzchowo na  lata  2018-2029 –  która  stanowi  załącznik  nr  16  do  nin.
protokołu.

3) Rada Gminy w obecności 13 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 7 głosami
„za” przy 4 głosach „przeciwnych” i 2 głosach „wstrzymujących się” podjęła uchwałę
Nr XLII/225/2018  w sprawie niewyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie



gminy funduszu sołeckiego na rok 2019 – która stanowi załącznik nr 17 do nin.
protokołu.

4) Rada  Gminy  w  obecności  13  radnych  uczestniczących  w  posiedzeniu  sesji  –  13
głosami „za” przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” podjęła
uchwałę  Nr XLII/226/2018  w sprawie  podziału  Gminy Wierzchowo na okręgi
wyborcze,  ustalenia ich granic i numerów oraz liczby radnych wybieranych w
każdym okręgu – która stanowi załącznik nr 18 do nin. protokołu.

5) Rada  Gminy  w  obecności  13  radnych  uczestniczących  w  posiedzeniu  sesji  –  13
głosami „za” przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” podjęła
uchwałę  Nr  XLII/227/2018  w  sprawie  podziału  Gminy  Wierzchowo  na  stałe
obwody głosowania,  ustalenia ich granic i  numerów oraz siedzib obwodowych
komisji wyborczych – która stanowi załącznik nr 19 do nin. protokołu.

6) Rada  Gminy  w  obecności  13  radnych  uczestniczących  w  posiedzeniu  sesji  –  13
głosami „za” przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” podjęła
uchwałę  Nr  XLII/228/2018  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  oddanie  w  najem
lokalu  użytkowego  oraz  zwolnienia  z  obowiązku  oddania  w  najem  lokalu  w
drodze przetargu – która stanowi załącznik nr 20 do nin. protokołu.

7) Rada  Gminy  w  obecności  13  radnych  uczestniczących  w  posiedzeniu  sesji  –  13
głosami „za” przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” podjęła
uchwałę  Nr  XLII/229/2018  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  oddanie  w  najem
pomieszczeń  garażowych  oraz  zwolnienia  z  obowiązku  oddania  w  najem
pomieszczeń garażowych w drodze przetargu – która stanowi załącznik nr 21 do
nin. protokołu.

8) Przewodniczący  Rady  Andrzej  Kaczorkiewicz  poddał  pod  głosowanie  projekt
uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wyodrębnienie funduszu sołeckiego – druk nr
236, przedłożony przez radnego Macieja Słomkę.

Rada Gminy w obecności 13 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 4 głosami
„za”  przy  7  głosach  „przeciwnych”  i  2  głosach  „wstrzymujących  się”  nie  podjęła
uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wyodrębnienie funduszu sołeckiego.

Przewodniczący Rady zamknął punkt 11 porządku obrad i przystąpił do realizacji punktu 12.

Ad. 12



Przewodniczący Rady Andrzej Kaczorkiewicz odczytał treść odpowiedzi, które wpłynęły do
biura Rady Gminy na interpelacje zgłoszone przez radnych na poprzednich sesjach.

Wójt Jan Szewczyk na zapytanie radnego Zdzisława Bełzowskiego w sprawie remontu drogi
wojewódzkiej nr 177 na odcinku Sośnica – Studniczka, odpowiedział, że z informacji jaką
posiada wynika, że nie ma środków  na roboty inwestycyjne na tym odcinku drogi, będą tylko
łatane dziury.
Wystąpimy do Powiatu Drawskiego o remont drogi powiatowej Wierzchowo – Sośnica.

Wobec braku dyskusji Przewodniczący Rady Gminy Andrzej Kaczorkiewicz zamknął pkt 12
porządku obrad i przystąpił do realizacji pkt 13.

Ad. 13

Przewodniczący  Rady  Andrzej  Kaczorkiewicz  ,  z  okazji  nadchodzących  Świąt
Wielkanocnych złożył wszystkim życzenia, zamknął pkt 13 porządku obrad i przystąpił do
realizacji pkt 14.

Ad. 14

W  związku  z  wyczerpaniem  porządku  obrad,  Przewodniczący  Rady  Gminy  Andrzej
Kaczorkiewicz o godz. 1400 zamknął obrady XLII sesji Rady Gminy Wierzchowo.

Na tym protokół zakończono.

Przewodniczący Rady

Andrzej Kaczorkiewicz

Podpis protokolanta:

……………………



Integralną część protokołu stanowi nagranie przebiegu sesji.


